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Aanwezig: 
 
VACHA 1e afdeling VV:     Erik De Bie 

VACHA 2de: afdeling VV:    Steven Van Geeteruyen (Teams) 

VACHA 3de afdeling VV:    Stefan Leunen 

Antwerpen:      Chris Zoldermans, Herman Geerts 

Oost-Vlaanderen:     Paul De Clippeleir, Marnix Roelands 

West-Vlaanderen:     Walter Lava 

Limburg:      Sigrid Bonneux, Pierre Deckers 

Brabant Voetbal Vlaanderen:    Jan Van Hout, Jeroen Truyens 

Futsal:       Etienne D’Eer, Francois Hoogers 

Recreatief voetbal:     Giel Verhelst 

Vrouwenvoetbal:     Patrick Cool (Teams) 

Vertegenwoordiging van de Refs:   Marc Van Craen (Teams) 

Vertegenwoordiger Hoge Raad KBVB:   Wim Fonteyn (Teams) 

Vertegenwoordiger Bestuur VV:   Jan Brouwers 

Leden van het Bestuur VV:  Bart Timmermans, Peter Bosmans, Jorg 

Keldermans (Teams) 

Sporttechnisch Departement:    Bob Browaeys 

Algemeen Directeur:     Philippe Rosier 

Voorzitter VSC:      Bart Neven 

Secretaris VSC:      Yentl Knoops 

 

 

 

 

Verontschuldigd: 
 

West-Vlaanderen:     Peter Bincquet 

Vrouwenvoetbal:     Ann Van Leuvenhage 

Sporttechnisch Departement:    Kevin Van de Wiele  

Minivoetbal:      Christophe Fredrick 
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1. Goedkeuring verslag VSC 10-02-2024 en 15-02-2024 

 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

Bart Neven heeft toegelicht dat de vraag van Marnix Roelands is opgenomen in de teksten. 

 

Wintertransfers: Philippe licht toe dat er voor de cao contact opgenomen is met Sport Vlaanderen. De 

heer Steven van Geeteteruyen licht toe dat er voor de volgende studiecommissie een eerste aanzet 

dient gegeven te worden. Hij gaat de tekst hiervoor opmaken en bezorgen aan Nand voor de volgende 

week. 

 

Door het V-artikel in B6.109 over de U23 uit de heer Jorg Keldermans de bezorgdheid dat er verschil zit 

op de Vlaamse en Waalse teksten. Hierdoor zou dit in de beker van België tot uiting kunnen komen. Dit 

wordt opgenomen op de hoge raad van 11.03.2024. 

 

2. Briefwisseling 

 

Er is geen briefwisseling te melden. 

 

3. Agenda HORA 11-0-2024 

 

Verslag d.d. 30.01.2024, 06.02.2024 en 12.02.2024 
Teksten gestemd op 30.01.2024, 06.02.2024 en 12.02.2024 
 
30.01.2024: Geen vragen/opmerkingen over. 

06.02.2024: Geen vragen/opmerkingen over. 

12.02.2024:  

• De heer Marnix Roelands haalt aan op pagina 17, bij de reglementering over de verlichting: “1ste 

nationale eerste ploegen”, dit zou 1ste afdeling VV dienen worden, vanaf 01.07.2024. 

 
(23-14) Gewone en tijdelijke transfers 
Dit punt is twee maanden geleden goedgekeurd op de VSC. 30 dagen gaan in bij akkoord van de 

nieuwe club en speler. Geen reactie van de afstanddoende club betekent: Goedkeuring 30 dagen na 

het ontvangen van het akkoord van nieuwe club en speler. 

Bij memodatum: Goedkeuring op datum van memodatum. 

 

De heer Marnix Roelands heeft vragen bij transfers eind augustus. Hij haalt aan dat bij een transfer die 

op 30 augustus wordt aangemaakt, maar wanneer de club van de speler geen goedkeuring geeft voor 

het einde van augustus, de speler niet speelgerechtigd is voor te spelen bij eerste elftallen. De heer 

Bart Neven geeft aan dat dit nu ook zo is en het voorstel vooral bedoeld is voor jeugdspelers en 

reserven.  

 

De heer Bart Timmermans licht toe dat deze transfer er is gekomen voor de jeugdspelers die hun 

transfer langdurig blijven openstaan. 

 

De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord. 
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(23-19) Afwezigheid van een ploeg 
De bemerkingen hierover vanuit de VSC zijn toegevoegd aan de reglementering. 

Er wordt gevraagd wat met de 30 minuten bij uitvallen van de lichten.  

De heer Marc Van Craen licht toe dat: De wachttijd van 10 minuten bij afwezigheid van ploegen geldt. 

Totale wachttijd voor “onvoorziene omstandigheden” is 30 minuten. Wanneer er een ploeg 8 minuten 

te laat is, wordt de tijd nog 22 minuten. 

Uitzondering hierbij is het uitvallen van lichten. Hier blijven 30 minuten apart voor. 

Er wordt geopperd dat de tekst dubbel te interpreteren is. 

 

De heer Marnix Roelands haalt aan dat er ook in het reglement staat dat in het reglement “schriftelijk” 

staat. De heer Bart Neven haalt aan dat via wedstrijdbladen gaat bekeken worden om een bericht 

vanuit Wedstrijdbladen te sturen. De heer Jeroen Truyens licht toe dat in de HORA is aangehaald dat 

een SMS of whatsapp-bericht voldoende is. 

 

De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord. 

 
(23-35) Periode voor de gewone transfer 
Na het inwinnen van info bij de dienst aansluitingen gaat ook de Pro League akkoord met het voorstel.  

Geen verdere bemerkingen/opmerkingen over.  

 

De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord. 

 
(23-41) Splitsing van 1ste Nationale – invloed op Boek B 
KBVB heeft samengezeten met ACFF. De vraag is er om dit een maand op te schuiven, zodat ACFF 

ook volledig mee is met haar teksten. Dit zou geen verdere gevolgen hebben voor Voetbal Vlaanderen. 

 

De heer Marnix Roelands haalt aan dat op pagina 31 “bevoegde instantie” staat bij de 

kalenderwijzigingen. Hij vraagt zich af wie dit is. Hierbij geeft de heer Bart Timmermans aan dat dit over 

het competitions departement van VV gaat. 

 

VSC gaat akkoord om het punt 1 maand uit te stellen. 

 

(23-53) Gediplomeerde minivoetbaltrainers 
Dit is goedgekeurd, zonder opmerkingen/bemerkingen in de vorige VSC.  

 

De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord. 

 

(23-54) Forfaits aanleiding gevende tot algemeen forfait 
Dit gaat over de wedstrijden die uitgesteld worden door de lokale politiek. Administratie vraagt om dit 

als een forfait te zien.  

De heer Steven van Geeteruyen haalt aan dat dit artikel niet op de juiste plaats staat, omdat deze geen 

invloed heeft op een algemeen forfait. 

De heer Bart Timmermans haalt aan dat het op basis van het P-artikel hierboven deze plaats heeft 

gekregen.  

De heer Bart Timmermans haalt aan dat dit ook opgenomen moet worden bij artikel B7.37. Hier zou het 

“profvoetbal” geschrapt dienen te worden, omdat het ook geldt voor het amateurvoetbal.  

 

De vraag wordt ook gesteld of de straf van een forfait rechtvaardig is.  
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De heer Marnix Roelands haalt aan wat bij een wedstrijd die om 15.00 uur zou doorgaan, wat 

wanneer om 12.00 uur de wedstrijd niet mag doorgaan? 

 

Een andere vraag vanuit de VSC is hoever er mag uitgeweken worden. 

 

De conclusie is dat de tekst duidelijk, maar streng is. 

 

VSC vraagt uitstel aan bij de HORA om dit verder op te nemen met het competitions departement, 

zodat dit nog verder uitgewerkt kan worden; 

 

 (23-55) Rechtstreekse rode kaart in het minivoetbal 
Hier zijn geen vragen/opmerkingen over.  De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord. 

 

(23-56) Hervorming van de ACFF 
Hier zijn geen vragen/opmerkingen over. De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord. 

 

(23-57) Genderdiverse personen in het Belgische (amateur)voetbal 
De heer Philippe Rosier licht dit verder toe. Hij haalt aan dat het framework een goede basis is.  

Dit is verder aangevuld om de hiaten uit het verleden verder toe te fietsen. Dit is op initiatief vanuit de 

KBVB, samen met specialisten vanuit verschillende hoeken (bestuur VV, professor, personeel, …) 

Hier zijn ondertussen een aantal protocollen uitgeschreven om verschillende situaties te coveren.  

Anderzijds laat dit ook toe dat er na drie jaarlijkse controles waarbij er weinig veranderingen zijn dat de 

controle wegvalt en kan de aanvrager een permanente toelating aanvragen.  

 

De heer Peter Bosmans meldt dat bij boek 4 en 6 heel wat wijzigingen zijn opgenomen, maar boek 10 

niet is veranderd. Dit terwijl er in bepaalde trajecten ook bepaalde producten worden gebruikt. Dit zou 

echter mee moeten veranderen, conform boek 4 en 6. De heer Philippe Rosier neemt dit vanuit VV op 

met de werkgroep hierrond.  

 

De heer Marnix Roelands haalt aan dat er wat onenigheid is over de tabel in artikel B4.105 wat betreft 

de U22/U23-categorieën. De mogelijkheid wordt bekeken om deze categorieën ook op te nemen in 

deze tabel. 

 

De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord. 

 

(23-58) Publiciteit op de uitrusting van de scheidsrechter 
Scheidsrechters hadden geen verbod op publiciteit op hun uitrusting, door het bondsreglement. Dit 

stond enkel in de richtlijnen. Hierdoor is dit opgenomen in het bondsreglement, zodat we een juridische 

grond hebben. Hier kon ook niet verwezen worden naar FIFA/UEFA, omdat dit enkel ging over 

wedstrijden die zij organiseerden, niet over de wedstrijden op nationaal niveau. 

 

De heer Marc Van Craen haalt aan dat het over de uitrustingen gaat die door de federatie worden 

aangeboden. Wanneer het niet wordt aangeboden door de federatie, dan kan de scheidsrechter zelf 

zijn uitrusting bepalen.  

 

De heer Jeroen Truyens haalt aan dat door de formulering van de tekst er geen andere kledij mag 

gedragen worden, dan de kledij van de federatie. 
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De heer Steven van Geeteruyen stuurt de wijzigingen van de teksten door. 

 

De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord 

 

 

(23-59) Licentieaanvragen 

Indien een club van 2de afdeling VV een licentie van Vlaamse Topamateurclub heeft aangevraagd en 

deze in eerste aanleg niet bekomt, mag ook zij (in analogie met de clubs van 1ste afdeling) uitzonderlijk 

een licentie van regionale amateurclub aanvragen tussen 25 april en 30 april.  

 

Geen verdere vragen/opmerkingen over. 

 

De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord 

 

Varia 
Geen varia voor de HORA. 

 

4. VV-23-15: Retributies 

Terreinkeurders krijgen bij een herkeuring terrein en/of verlichting 25,00 euro. Deze vergoeding is voor 

iedere terreinkeurder aanwezig, bij de terreinkeuring. 

De heer Philippe Rosier vraagt of dit gecheckt is met de heer Tom Borgions, inzake de ruling.  

In de vergadering wordt er vermeld dat er twee elementen belangrijk zijn: 

1. Reële kosten. 

2. De dagelijkse vergoeding mag niet hoger zijn dan 41,48 euro. (Vrijwilligersvergoeding) 

 

De heer Philippe Rosier gaat dit opnemen met de heer Tom Borgions en de heer Bart Huylebroeck om 

dit nog verder te checken. 

 

5. VV-23-19: Spelers spelen mee op een lager niveau 

Beperking van het aantal basisspelers per leeftijdsniveau.  

11vs11: 3 basisspelers, 8vs8: 2 basisspelers, 5vs5: 1 basisspeler. 

 

De heer Bob Browaeys: In de motivering moet er “niveau” opgenomen worden, in plaats van 

“categorie”.  

Dit gaat over spelers die wat te goed zijn voor een bepaald niveau. Dit kan niet bijgestuurd worden 

door de niveaucodes. Hierdoor is het nodig dat in de reglementering wordt aangepast. 

 

Er is op dit moment geen reglementering rond leeftijdsdispensaties. Dit omdat ieder kind op zijn niveau 

zou moeten kunnen spelen. Op het leeftijd dispensaties-blad staat er wel een advies dat dit maximum 

3 spelers mogen zijn bij 11vs11, 2 bij 8vs8 en 5vs5. De heer Bob Browaeys gaat dit opnemen met de 

commissie jeugdsport om dit advies te bekijken. 

  

De VACHA vraagt zich af wat het nut is van deze reglementering. Hier wordt verwezen naar de vorige 

VSC. 

 

De VSC maakt dit over naar de HORA. 

 

6. VV-23-22: HUDL boetes 
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De heer Bob Browaeys haalt aan dat het binnen de 48 uren dient opgeladen te worden op het 

platform. Dit omdat de tegenstrever van de week daaropvolgend de voorbereiding op deze wedstrijd 

moet kunnen doen. Hij haalt aan dat het vooral over de eerste twee inbreuken gaat.  

 

De heer Marnix Roelands en de provincie Limburg haalt aan als dit opgenomen kan worden in de 

licenties en eventueel bij 5 inbreuken de intrekking van de licenties kan volgen? 

 

De heer Steven Van Geeteruyen haalt aan dat het aantoonbaar-karakter ook moeilijk te controleren is. 

 

De heer Jorg Keldermans haalt aan dat dit voorstel geen oplossing is voor de planlast voor de 

administratie. 

 

Er wordt gevraagd aan VACHA om een nieuw voorstel op te maken, eventueel met puntenaftrek en/of 

niet-toekenning licentie. 

 

7. VV-23-23: Buitenlandse overnames: Finance en club-opgeleide spelers 

Deze teksten werden donderdagavond aan de entiteiten, liga’s en de verstandhoudingen bezorgd. Het 

punt wordt uitgesteld naar de volgende VSC. 

 

 

8. Mededelingen KBVB en Bestuur Voetbal Vlaanderen 

De heer Jorg Keldermans licht toe: 

RVB VV: 

Er werd een stand van zaken gegeven over enkele lopende dossiers.  

- Diederik Nys gaf feedback over de Ronde Van Vlaanderen over de hervormingen in het 

jeugdvoetbal die eerder werden goedgekeurd in de VSC 

- Ook werd er meer info verschaft over hoe het genderframework tot stand gekomen is, zoals 

ook vandaag gestemd in deze VSC 

- Daarnaast kregen we inmiddels een eerste voorstel rond het Sociaal contract dat opgesteld 

wordt in samenwerking met Deloitte, ACFF, KBVB en Pro League. Er wordt nog aan de komma's 

en punten gewerkt, maar het oogt alvast zeer goed. Mid-april zal dit naar de buitenwereld 

gecommuniceerd worden. 

- Inmiddels hebben alle clubs ook een schrijven gekregen ivm Eleven. Het is belangrijk dat de 

clubs zich in regel stellen om boetes te vermijden. Elke club heeft naast het normale 

abonnement bij de provider een extra licentie nodig om wedstrijden te mogen uitzenden in 

kantines. Vrijdag 08/03 hebben de clubs een kortingcode gekregen die ze kunnen gebruiken. 

Naar de toekomst toe wil VV in de onderhandelingen deze kost zien verdwijnen. 

- Er werd ook stilgestaan bij het artikel in Het Nieuwsblad waarin gesuggereerd werd dat veel 

lidgelden van jeugdspelers gebruikt worden om spelers eerste elftal te betalen. Via een duidelijk 

artikel op de website steunde VV haar clubs. 

 

RVB KBVB: 

- Er werd een strategische dag georganiseerd waarbij Piet Vandendriessche een kort overzicht 

gaf van zijn eerste bevindingen. Verder heeft hij vooral geluisterd naar de bedoelingen achter 

de punten die in het strategisch plan zitten om daar dan verder mee aan de slag te gaan. 

 

Beker van België:  
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- In de 1ste ronde zullen er 158 provinciale clubs VV/ACFF deelnemen; De administratie van de 

KBVB zal het juiste aantal per provincie op basis van de “sportieve activiteit” later mededelen. 

 

9. Inbreng vanwege de entiteiten/varia 

 

- Het volgende OOLV vindt plaats op donderdag 28 maart 2024 om 18u00 in Strombeek 

- De heer Bob Browaeys: vraagt dat er in de werkgroep Jeugdvoetbal (volgende meeting via 

Teams op maandag 18 maart 2024) wordt nagedacht over het takenpakket van de commissie 

jeugdvoetbal. Ook dient de samenstelling van deze commissie jeugdvoetbal te gebeuren. 

- De heer Steven Van Geeteruyen meldt dat zij de laatste tijd meer klachten binnenkrijgen van 

scheidsrechters over hun vergoeding en dat er zelfs al gesproken is over het “niet komen 

opdagen”. 

De heer Philippe Rosier en de heer Marc Van Craen stellen dat de bond zich hiervan bewust is, 

dat men hier ook mee bezig is maar dat het grote probleem is dat het optrekken van de 

vergoedingen tot gevolg zouden hebben dat deze vergoedingen bij het belastbaar inkomen 

worden geteld, met alle gevolgen van dien. Er zijn onderhandelingen met de FOD Financiën 

lopende maar deze verlopen niet eenvoudig. 

 

De volgende zitting van de Vlaamse Studiecommissie gaat door op zaterdag 13-04-2024. 

 

 

 

Bart Neven    Yentl Knoops 

Voorzitter    Secretaris VSC 


